

---

## Eleanor Stein, MD, FRCP(C)

---

Dr. Eleanor Stein is a Clinical Assistant Professor in the Department of Psychiatry at the University of Calgary. She runs a small, part time private practice in Calgary that has recently transitioned to focus on group psychotherapy. For the past 18 years, Dr. Stein has been intensively learning about diagnosis and management of myalgic encephalomyelitis/chronic fatigue syndrome (ME/CFS), fibromyalgia (FM) and multiple chemical sensitivity (MCS). She is the Founder of the ETeam, the only multidisciplinary team in Canada offering objective assessment of cognitive function and exercise capacity in people with ME/CFS, FM, MCS or a history of toxic exposure. Dr. Stein hopes that, one day, every Canadian with ME/CFS, FM and MCS will receive effective and respectful treatment within the public health care system.



D<sup>re</sup> Stein est professeure clinique adjointe au Département de psychiatrie de l'Université de Calgary. Elle dirige aussi un petit cabinet privé à temps partiel à Calgary, qui offre depuis peu des services de psychothérapie de groupe. Dans les 18 dernières années, D<sup>re</sup> Stein a suivi une formation intensive sur les méthodes de diagnostic et de prise en charge de l'EM/SFC, de la fibromyalgie et de la polysensibilité chimique. Elle est aussi la fondatrice de l'ETeam, la seule équipe multidisciplinaire au Canada offrant une évaluation objective des fonctions cognitives et de la capacité d'exercice des personnes atteintes d'EM/SFC, de fibromyalgie ou de polysensibilité chimique ou qui ont été exposées à des substances toxiques. D<sup>re</sup> Stein espère qu'un jour chaque Canadien atteint de l'EM/SF, de fibromyalgie ou de polysensibilité chimique pourra recevoir un traitement efficace et respectueux dans le système de santé public.